
Obec Dlouhopolsko 

ZÁPIS 

z 6. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Dlouhopolsko 

konaného dne 16. října 2023 od 18,30 hodin 

v zasedací místnosti v budově bývalé školy, Poděbradská čp. 5, Dlouhopolsko 

 

 Přítomní členové zastupitelstva obce: Mgr. Hana Míčová, Ing. Martina Knytlová, Pavla 
Průšová, Jan Průša, Bohumil Knytl 

 Omluvení členové: Jaroslav Znamínko 

 

1. Zahájení 
Zasedání v 18,30 hod a všechny přítomné přivítala starostka obce Mgr. Hana Míčová. 

Prohlásila, že zasedání bylo řádně svoláno a vyvěšeno. Dále starostka konstatovala, že je 
přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva obce, 5 přítomných, a prohlásila zasedání 
za usnášeníschopné.  

Starostka obce dále sdělila přítomným, že účastí na schůzi souhlasí přítomní s GDPR, neboť 
zápisy ze zasedání zastupitelstva se zveřejňují na webových stránkách.  Pokud se někteří 
z přítomných zúčastní diskuze, budou zveřejněna jejich jména. 

– nesouhlasí s uveřejněním, v případě jejího zapojení do komunikace bude 
jméno anonymizováno 

2. Stanovení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
Starostka navrhla určit zapisovatelkou Ing. Michaelu Součkovou, ověřovateli zápisu paní Pavlu 

Průšovou a pana Bohumila Knytla. 

Hlasování č. 1 (přítomno 5 členů ZO):   pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 

Usnesení č. 32/6/2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko schvaluje zapisovatelkou Ing. Michaelu Součkovou, 
ověřovateli zápisu paní Pavlu Průšovou a pana Bohumila Knytla. 

3. Schválení programu 
Starostka seznámila přítomné s programem zasedání: 

1. Zahájení 
2. Stanovení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

3. Schválení programu 

4. Rozpočtové opatření č. 8/2023 k 16. 10. 2023 

5. Rekonstrukce oken ve škole 

6. Nový pracovník na údržbu zeleně a úklid obce 

7. Rekonstrukce pomníku T.G.M. 
8. Stavba CETIN – položení optické sítě 



9. Revokace usnesení – darovací smlouva – převedení majetku na SDH 

10. Úprava pracovní doby na OÚ 

11. Erb obce 

12. Popelnice 

13. Vyřazení majetku - konvice 

14. Různé 

Hlasování č. 2 (přítomno 5 členů ZO):   pro: 5   proti: 0   zdržel se:0 

Usnesení č. 33/6/2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko schvaluje program 6. veřejného zasedání Zastupitelstva obce 
Dlouhopolsko. 

4. Rozpočtové opatření č. 8/2023 
Účetní obce seznámila přítomné se zněním rozpočtového opatření č. 8/2023 k 16. 10. 2023. 

Hlasování č. 3 (přítomno 5 členů ZO):   pro: 5   proti: 0   zdržel se:0 

Usnesení č. 34/6/2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko schvaluje Rozpočtové opatření č. 8/2023 k 16. 10. 2023. 

5. Rekonstrukce oken ve škole 
Starostka obce informovala o plánovaných akcích -  rekonstrukce a zřízení komunitního centra, 

čeká se na dotace. Do žádosti o tuto dotaci nešla zařadit výměna oken, ZO je bude řešit vlastními 

prostředky. Částečně již okna vyměněna jsou. Při plánované akci budou vyměněna všechna 
čtyři okna současně, jedná se o ta vedoucí do silnice ve třídách, okna jsou v havarijním stavu. 
Bylo osloveno několik firem, nejnižší nabídkou je od fimy Stavona Kříž s.r.o., jedná se o 
výměnu oken včetně parapetů. 

Obdržené nabídky: 

Stavona 175 640 Kč 

Otherm okna 185 900 Kč 

Vekra 197 000 Kč 

Hlasování č. 4 (přítomno 5 členů ZO):   pro: 5   proti: 0   zdržel se:0 

Usnesení č. 35/6/2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko schvaluje výměnu čtyř oken v budově bývalé školy, na 

základě výběru nabídek ze 3 firem byla odhlasována jako nejvýhodnější nabídka firmy Stavona 
Kříž s.r.o. Starostka je pověřena k uzavření smlouvy a zaslání objednávky s firmou Stavona 

Kříž s.r.o. za nabídkovou cenu 175 640 Kč.  

6. Nový pracovník na údržbu zeleně a úklid 
Starostka obce seznámila s aktuálním stavem zaměstnanců na obci. Paní uklízečka zůstává. 
Pan Vávra podal v září výpověď, nyní mu běží výpovědní lhůta 2 měsíce, bude končit k 30. 11. 

2023. 

Případní zájemci o tuto práci se mohou přihlásit na obecním úřadě. 



Přes zimu práce na dohodu DPP, od jarních měsíců na HPP. 
Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko bere na vědomí. 

7. Rekonstrukce pomníku T.G.M. 
Z podnětu občanů se zabývá ZO rekonstrukcí pomníku T.G.M. Byly osloveny firmy zabývající 
se tímto druhem práce. 

Rekonstrukce pomníku byla naceněna  na 97 000 Kč s použitím „terasa“. Hrozí ale, že by mohlo 
dojít k dalším prasklinám, neboť došlo k narušení vnitřní struktury. 

ZO se rozhodlo, že dají přednost původnímu zpracování pomníku, kvádr z pískovce nahrubo 
otesaný do pyramidy.  

Nyní se jedná o nabídky firem, nabídky na mramor, pískovec, teraso. 

Po obdržení nabídek bude formou ankety zjištěno, čemu by občané dali přednost, s ohledem na 

finanční náročnost. 

V příštím roce budou vypsány dotace na opravu pomníků. Výběr dodavatele bude připraven, 
obec by ráda využila financování z dotace. 

Dotaz: – proč se k výročí Masaryka – k narození a k úmrtí nepokládají květiny 
k pomníku? 

Paní starostka: kytice se dává na výročí – na jaře a k 28. 10., vyzývá paní , aby zaslala 

soupis, co a kdy má obec dělat, kdy a kam pokládat květiny. 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko bere na vědomí 

 

8. Stavba CETIN – položení optické sítě 
Starostka obce seznámila s průběhem a dokončením prací na dokumentaci s firmou Cetin. 

Přípojka je možná do každého domu, je zdarma až přímo do domu, optický kabel musí být 
vedený zemí. Přesné umístění v domě bude firma projednávat přímo s majiteli jednotlivých 
nemovitostí. Pokud někdo výslovně odmítne, pak nebude do této akce zahrnut. 

Vedení povede tam, kde vede telefonní spojení, je možné, že povede i chodníkem, tam, kde by 
se ohrozila zeleň, bude vedeno průstřelem. 

Pan Vojtíšek – dotaz, zda nelze skloubit pokládku optické sítě a nového vedení elektřiny 

Starostka – bohužel nejsme schopni firmy zkoordinovat, aby kopali v jednu dobu, podmínkou 
ale je, že vždy musí každá z firem uvést vše do původního stavu. 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko bere na vědomí. 

9. Revokace usnesení č. 1/2023 bod 3 z 13. 2. 2023                        Darovací 
smlouva – převedení majetku na SDH 

Starostka obce seznámila s aktuální situací, zatím se nezdařilo setkání se starostou SDH, 
nevyjasněné podmínka spolupráce, proto se usnesení ruší. Problém energií, musí se nastavit 



pravidla. Vtahy mezi obcí a SDH jsou nevyjasněné, bylo rozhodnuto, že obec se nebude 
zbavovat žádného majetku, který by mohl být použit při krizových situacích. 

Starostka obce tímto zdůvodnila návrh revokace usnesení o převodu vyjmenovaného 
dlouhodobého majetku obce na SDH Dlouhopolsko. 

Paní – SDH se pravidelně schází na výborových schůzích. 

Starostka byla upozorněna při přebírání agendy obecního úřadu na rozpracované akce. 

Starostka obce - přebírání úřadu proběhlo, jak proběhlo. 

Dotaz paní na pana Knytla - jak hájí zájmy SDH, když je jeho členem. 

Pan Knytl – nebyl pozván na žádnou schůzi, neví, jak SDH funguje. 

Paní  – v roce 2017 byla zrušena jednotka hasičů, od té doby se provádí zkoušky 
požární techniky a udržuje se v provozuschopném stavu. 

Paní starostka – pan Rúfus se zatím na žádnou jí navrženou schůzku nedostavil, aby bylo možné 
probrat podmínky další spolupráce. 

Paní starostka – přednesla část navrhované smlouvy, kterou obdržela od SDH. 

Paní  - byla předána žádost o zakoupení baterie, dosud nebyla zakoupena. 

Pan Knytl – stříkačka je ve stavu, že baterie není již 10 let v provozu, lze nastartovat klikou. 

Starostka obce – účastní se SDH některých soutěží obcí v okolí? 

Paní  – je technika, ale není provozuschopná. 

SDH zvali paní starostku na jednání SDH.  

Paní starostka – nešla by na schůzi, pro ni je partnerem předseda SDH, pokud SDH něco chce, 

je třeba, aby přišli na OÚ. 

Při revizi plynových spotřebičů velitel téměř odmítl umožnit vstup do objektu. 

Starostka: další část ze smlouvy – práce s mládeží, které ale SDH nepořádá, ani jinak 
nezajišťuje. 

Starostka - obdržení vyúčtování za energie – obec sponzoruje soukromý klub, na jehož akce 
nejsou zváni ani všichni členové SDH, spotřeba plynu byla ve stejné výši jako měla budova 
obecního úřadu a knihovna dohromady.  

Přehled spotřeby: 

OÚ čp.24 + knihovna   25 000 Kč 

Hasičárna čp. 142   23 004 Kč 

Bývalá škola čp.5   6 500 Kč 

Ve smlouvě, kterou SDH předložilo, je uvedeno, že obec má platit veškeré energie. 

Je třeba jednat s panem Rúfusem, aby byla nastavena další spolupráce. 



 

V nejbližších dnech přijde vyúčtování za elektrické energie, je předpoklad, že to bude obdobné. 
Bude provedeno srovnání s SK Dlouhopolsko na hřišti. 

Obec nemůže sponzorovat soukromé akce členů SDH, v některých měsících bylo protopeno 
více než na OÚ. 

Obec je připravena podporovat spolky, které budou vyvíjet aktivitu ve prospěch obce a jejích 
občanů. 

 

Hlasování č. 5 (přítomno 5 členů ZO):   pro: 5    proti: 0   zdržel se:0 

Usnesení č. 36/6/2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko ruší usnesení č. 1/2023 bod 3 ze dne 13. 2. 2023 o převodu 
vyjmenovaného dlouhodobého majetku obce na SDH Dlouhopolsko. 

 

10.  Úprava pracovní doby na OÚ 
Starostka obce seznámila přítomné s návrhem úpravy pracovní doby na OÚ. 

V případě nutnosti lze dohodnout i schůzku mimo úřední hodiny. Pokud bude na úřadě, je 
možné vyřešit záležitost i mimo úřední hodiny.  

Pondělí                9:00 – 11:00  17:00 – 19:00 

Středa                  9:00 – 11:00 

 

Hlasování č. 6 (přítomno 5 členů ZO):   pro: 5    proti: 0   zdržel se:0 

Usnesení č. 37/6/2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko schvaluje úpravu pracovní doby na OÚ. 

 

11.  Erb obce 
Starostka seznámila přítomné se schválením erbu obce podvýborem pro heraldiku Parlamentu 
České republiky, čeká se na rozhodnutí předsedkyně Poslanecké sněmovny. 

Do konce listopadu by mělo přijít konečné vyrozumění. 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko bere na vědomí. 

 

12.  Popelnice 
Starostka obce seznámila přítomné s aktuální situací ohledně vývozu plastů a papíru. 

Tuto situaci je třeba řešit nyní, dotaz od firmy NYKOS. 



Žluté popelnice na plast vývoz 1 x 14 dní. Modré popelnice na papír 1 x za měsíc 

Popelnice na tříděný odpad pro papír a plasty od nového roku 2024, vždy 1 + 1 do domácnosti. 
Nádoby bude hradit obec ze svých finančních prostředků pro trvale přihlášené občany. 

Chalupáři – mohou si popelnice objednat. 

Bude letáček, na výběr velikost popelnic 120 x 240l. 

Popelnice budou objednány na přesný počet. 

Sběrné hnízdo naproti bývalé škole bude zrušeno, popelnice byly zahlceny sutí z bourání zdi, 
vytvořena nelegální skládka vedle kontejnerů. Tyto kontejnery musely být přebrány a suť 
odvezena do Úvozu. 

Seznámení s bonusovým programem od firmy NYKOS za tříděný odpad, který ale nepokryje 
náklady na odvoz tříděného odpadu. 

Velkých kontejnerů bude v obci výrazně méně. 

Hlasování č. 7 (přítomno 5 členů ZO):   pro: 5    proti: 0   zdržel se:0 

Usnesení č. 38/6/2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko schvaluje nákup modrých popelnic na papír a žlutých 
popelnic na plast pro občany obce v počtu podle výsledků ankety – přihlašovacích lístků, výběr 
dodavatele proběhne na základě nejvýhodnější nabídky (cena a kvalita). 

13. Vyřazení majetku – konvice 
Starostka obce seznámila s vyřazením dvou rychlovarných konvic (inventární čísla 45, 404) 

Hlasování č. 8 (přítomno 5 členů ZO):   pro: 5    proti: 0   zdržel se:0 

Usnesení č. 39/6/2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko schvaluje vyřazení dvou rychlovarných konvic (inventární 
čísla 45, 404) z majetku obce. 

14. Různé 

 Úklid na hřbitově 

Je určené místo, kam se dávají uschlé květiny, ale do bioodpadu lidé hází i staré plastové 
květiny, tento odpad musí být následně přetříděn. 

Starostka seznámila s postupem při následném odvážení – bioodpad je téměř zadarmo, 
pokud ale obsahuje i plasty, pak jde vše do velkoobjemového kontejneru za vysoké 
peníze. 

 Prořez stromů 

Byl proveden prořez stromů kolem hlavní silnice. 

Bylo by potřeba zamyslet se nad novou výsadbou v parku, včetně začlenění již 
vzrostlých stromů 

 



 Kácení v obecním lese 

Zájemci z okolí, ne z Dlouhopolska, bude udělen souhlas podmínky pro těžbu na 
stránkách obce. 

 

 Kontrola – Hasiči Středočeský kraj 
Hasiči a krizové řízení – bez závad 

 

 Kontrola – volby – Středočeský kraj 
Volby a volební dokumentace – bez závad 

 

 Kontrola finanční – 1. část – Středočeský kraj 
Nebyly nalezeny chyby a nedostatky 

 

Několik akcí – pochvaly 

Prostranství před školou z jedné strany již upraveno – lavička s výsadbou.  

Poděkování všem, kteří se podíleli na zkulturnění tohoto místa, především pan Průša, pan Jansa. 

Ukliďme Česko – SDH Dlouhopolsko, 22 pytlů odpadů, příště není třeba stěhovat na skládku, 
stačí zavolat při této akci, že budou pytle připraveny např. na hřišti, NYKOS při dalším odvozu 
popelnic odveze. 

Dlouhopolská šlápota – SDH Dlouhopolsko 

Sázení cibulovin – byly vysázeny na několika místech, na jaře obec krásně pokvete. 

 

Dotaz paní Martínková – jak to bylo s lístky po volbách 

Starostka – připomněla přítomným průběh této události, výsledkem bylo, že není zjistitelné, co 
to bylo za lístky, žádným způsobem nemohly ovlivnit prezidentské volby, případ uzavřen 

V minulých dnech byla zaslána informace, že dokumentace z voleb prezidenta má být po 
termínu 28. 10. skartována. 

 

Dotaz paní Tlučhořová – pročištění Proutnice, pořezání stromu, který usychá; odvoz materiálu. 

Starostka – je třeba nalézt řešení, aby cca 70 nákladních aut nebylo nutné odvozit na skládku, 
prořez stromu bude prověřen. 

 

Dotaz paní Tlučhořová – chodník na kanále. 



Starostka – v příštím roce bude zpracován projekt, poté bude žádost o dotaci, jedná se o velkou 
akci – je nutná opěrná zeď, výběr projektové firmy, výběr zpracovatelské firmy. 

 

Starostka obce se předem omluvila – porucha rozhlasu, pokud nebude do pátku opraveno, 

nebude pro SDH vyhlášen sběr železného šrotu. 

 

Starostka obce poděkovala přítomným a ukončila zasedání v 20:00 hod 

 

Starostka obce: Mgr. Hana Míčová 

 

Zapsala: Ing. Michaela Součková 

 

 

Ověřovatelé zápisu:    Pavla Průšová 

 

   Bohumil Knytl 


